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P R O T O K Ó Ł  Nr V/14 

 

z obrad piątej sesji Rady Miejskiej Cieszyna VII kadencji, która odbyła się w dniu 30 grudnia 

2014 r. w sali sesyjnej Ratusza w Cieszynie. Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący 

Rady Miejskiej p. Krzysztof Kasztura. Sesja rozpoczęła się o godz.15
00

,  a zakończyła o 

godz.16
15

 . 

 

Obecni: wg załączonej listy obecności.  

 

Porządek obrad: 

 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  

3. Wystąpienia zaproszonych gości. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4.1. wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na czas nieoznaczony, 

4.2. określenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Cieszyn, 

4.3. przystąpienia do realizacji projektu „Nowoczesna szkoła na pograniczu” 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 

z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, 

4.4.uchwalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2014 roku i ich planu 

finansowego, 

4.5.uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na 2015 rok, 

4.6.uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025, 

4.7.zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Katowicach długoterminowej pożyczki na dofinansowanie zadania: „Likwidacja niskiej 

emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy”, 

4.8.zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Katowicach w ramach programu „KAWKA”, długoterminowej pożyczki na dofinansowanie 

zadania:  „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy”. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania 

radnych. 

6. Wnioski Komisji Rady oraz Klubów Radnych. 

7. Oświadczenia i sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

 

x x x 

 

Przebieg obrad 

 

Ad 1. 

 

Piątą sesję Rady Miejskiej Cieszyna otworzył i prowadził Przewodniczący Rady, Pan 

Krzysztof Kasztura. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. W sesji uczestniczyło 20 

radnych. 
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Przewodniczący Rady przywitał Burmistrza Miasta Cieszyna p. Ryszarda Macurę,  Z-cę 

Burmistrza Miasta p. Jana Matuszka, Sekretarza Miasta p. Stanisława Kaweckiego, Skarbnik 

Miasta p. Alicję Dąbrowską, radcę prawnego p. Annę Jurczyk, dyrektorów miejskich 

jednostek organizacyjnych, naczelników Wydziałów Urzędu Miejskiego, przedstawicieli 

prasy lokalnej oraz publiczność. 

Następnie zapowiedział występ Wyższobramskiego Chóru Kameralnego pod dyrekcją p. 

Piotra Sikory, który wystąpił z koncertem kolęd.  

 

Ad 2. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał o uwagi do zaproponowanego porządku obrad. 

 

Krzysztof Pszczółka – w imieniu Komisji Finansów wniósł o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy dzierżawy na czas nieoznaczony. Wyjaśnił, że w tej sprawie pojawiły 

się kontrowersje, protestują też sąsiedzi, Komisja chciałaby też zbadać dlaczego w tym 

przypadku zaproponowano bezprzetargowy tryb zawarcia umowy. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów. 

 

Wniosek o zdjęcie z porządku obrad pkt 4.1. Rada przyjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Krzysztof Kasztura – poinformował, iż w związku z przyjęciem w/w wniosku numeracja 

punktów w porządku obrad zmieniła się o jeden w górę. 

 

Ad 3. 

 

Wystąpienia zaproszonych gości – w tym punkcie porządku obrad nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad 4.1. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia kryteriów, które będą 

brane pod uwagę na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Cieszyn. 

Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić przedłożony projekt. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Kasztura – poprosił Komisję Oświaty o opinię do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i rekomenduje Radzie jej przyjęcie. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę określenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Cieszyn Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 
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Ad 4.2. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji 

projektu „Nowoczesna szkoła na pograniczu” współfinansowanego przez Unię Europejską w 

ramach Europejskiego Funduszu Społecznego z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić przedłożony projekt. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Remigiusz Jankowski – poinformował, że Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie przystąpienia do realizacji projektu „Nowoczesna szkoła na pograniczu” 

współfinansowanego przez Unię Europejską w ramach Europejskiego Funduszu Społecznego 

z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 4.3. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem 2014 roku i ich planu finansowego. 

Zapytał Burmistrza Miasta, czy chciałby uzupełnić projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i rekomenduje Radzie jego przyjęcie. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem 2014 roku i 

ich planu finansowego Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 4.4. 

 

Krzysztof Kasztura - przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Cieszyna na rok 2015. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos stwierdził, iż w związku z tegorocznymi 

wyborami samorządowymi  prace przygotowawcze dot. budżetu Miasta na 2015 rok trwały 

poza tą Radą i poza tym Burmistrzem, dlatego zwraca się do Rady z prośbą o przyjęcie 

budżetu w zaproponowanym kształcie. Proponuje, aby  2 stycznia 2015 roku rozpoczęły się 

już prace nad budżetem na kolejny rok i wtedy będzie to budżet autorski tej Rady i 

Burmistrza. 

 

Krzysztof Pszczółka – również stwierdził, że to nie jest budżet tej Rady. Analiza budżetu 

pozwala stwierdzić, jakie kierunki działania planowane są na następny rok i na kolejne lata. 

Tak jak Pan Burmistrz powiedział, że od 2 stycznia zaczynają się prace nad nowym 
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budżetem, którym ma realizować więcej potrzeb mieszkańców. W imieniu Komisji Finansów 

zwrócił się do Rady o przyjęcie budżetu Miasta na 2015 rok. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty do projektu budżetu 

na 2015 rok. Dodał, że Komisja Oświaty ma nadzieję na dobrą współpracę z Burmistrzem, 

która będzie pozytywnie ten budżet zmieniała. 

 

Krzysztof Herok – zwrócił się do Burmistrza Miasta z pytaniem, jakie Burmistrz podejmie 

działania, aby uzyskać pełną dotację z Urzędu Marszałkowskiego dla Zamku Cieszyn. 

 

Burmistrza Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że jest mu znana ta kwestia. W styczniu 

2015 roku chciałby się spotkać z Marszałkiem i omówić problem, najdalej w lutym 2015 roku 

poinformuje Radę o efektach tych rozmów. Dodał, iż ma nadzieję, że zobowiązania 

Województwa Śląskiego wobec Miasta zostaną zrealizowane. 

 

Bartosz Tyrna – zabierając głos poprosił, aby popracować nad stroną przychodową do 

budżetu Miasta na 2015 rok, wprowadzając odpowiednie zmiany. 

 

Czesław Banot – stwierdził, iż nie może się zgodzić z taką sytuacją, że z zaplanowanych na 

2015 rok ogólnych środków na sport, w rzeczywistości tylko 5%  zostaje wykorzystane na 

działania sportowe. 

 

Krzysztof Kasztura – po wyczerpaniu się dyskusji poddał pod głosowanie projekt II uchwały 

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015. 

 

Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Cieszyna na rok 2015 Rada podjęła 19 

głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

 

Ad 4.5. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt II uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 – 2025. 

Zapytał Burmistrza, czy chciałby coś dodać do przedłożonego projektu. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Pszczółka – przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów do projektu uchwały. 

 

Remigiusz Jankowski – przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty do projektu uchwały 

dodając, aby jak najszybciej wpisać do WPF budowę boiska wielofunkcyjnego dla 

Gimnazjum Nr 1 i Szkoły Podstawowej Nr 1. 

 

Bartosz Tyrna – zabierając głos stwierdził, iż życzy sobie samemu i Urzędowi Miasta, aby na 

budowę węzła przesiadkowego faktycznie udało się wydać w przyszłym roku 4,5 mln zł, na 

inwestycję, która jeszcze nie ma projektu. Poprosił, aby konkretniej budować takie narzędzie 

jakim jest Wieloletnia Prognoza Finansowa, bo jest to faktyczne narzędzie zarządzania 

Miastem, a nie sposób naliczania wskaźników zadłużenia i relacji pomiędzy wydatkami.  

Następnie podkreślił, że wielkiemu namysłowi podlega realizacja inwestycji dot. likwidacji 

niskiej emisji zanieczyszczeń w centrum Cieszyna ponieważ ta inwestycja zakłada ponowne 
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„rozkopanie” ulicy Głębokiej i w związku z tym będzie to bardzo trudne zadanie społecznie, 

co wymaga szczególnej uwagi. 

 

Krzysztof Kasztura – po wyczerpaniu się dyskusji poddał pod głosowanie projekt II uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 2015 - 

2025. 

 

Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Cieszyna na lata 

2015 – 2025  Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 4.6. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej 

pożyczki na dofinansowanie zadania: „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – 

projekt pilotażowy”. 

Zapytał Burmistrza, czy chciałby uzupełnić projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach długoterminowej pożyczki na dofinansowanie zadania: 

„Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy” Rada podjęła 

jednogłośnie, 20 głosami za. 

 

Ad 4.7. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach w ramach programu 

„KAWKA”, długoterminowej pożyczki na dofinansowanie zadania:  „Likwidacja niskiej 

emisji w Śródmieściu Cieszyna – projekt pilotażowy”. 

Zapytał Pana Burmistrza, czy chciałby uzupełnić projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że nie. 

 

Krzysztof Pszczółka – poinformował, że Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Krzysztof Kasztura – poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Uchwałę w sprawie zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach w ramach programu „KAWKA”, długoterminowej 

pożyczki na dofinansowanie zadania:  „Likwidacja niskiej emisji w Śródmieściu Cieszyna – 

projekt pilotażowy” Rada podjęła jednogłośnie, 20 głosami za. 
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Ad 5. 

 

Andrzej Surzycki – przedstawił interpelacje wnioski i zapytania radnych. 

Kolejno zwracał się do radnych z pytaniem, czy otrzymali odpowiedź, czy jest ona 

wyczerpująca i czy życzą sobie ją skomentować. 

 

Gabriela Staszkiewicz – odnosząc się do odpowiedzi na wspólny wniosek z radnym M. 

Szczypką, dot. budowy sali gimnastycznej przy SP 1 zawnioskowała, aby informacje o 

obecnym statusie budowy zostały przekazane do komisji Rady. 

 

Krzysztof Pszczółka – odniósł się do odpowiedzi na zapytanie dot. utrudnienia 

komunikacyjnego na os. Bobrek Wschód. Stwierdził, iż najbardziej martwi  go to, że 

spodziewał się takiej odpowiedzi. Od kilku już lat osiedle Bobrek Wschód ma zator 

komunikacyjny na skrzyżowaniu wewnątrz osiedla, na terenie o nieuporządkowanym statusie 

prawnym. Problem ten przekaże do Komisji Rady z prośbą o wypracowanie dla Burmistrza 

Miasta propozycji jego rozwiązania. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – zabierając głos stwierdził, iż wróci do tego tematu 

jeszcze raz. 

 

Krzysztof Pszczółka – odnosząc się do odpowiedzi na wniosek dot. poprawy bezpieczeństwa  

przeciw pożarowego dla osiedla Bobrek stwierdził, iż jego zdanie jest podobne jak w 

przypadku odpowiedzi na zapytanie dot. komunikacji. 

 

Andrzej Surzycki – poinformował, że z pełną treścią interpelacji, wniosków i zapytań radnych 

oraz odpowiedziami na nie można się zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

Ad 6. 

 

Janina Cichomska – przedstawiła wnioski i zapytania Komisji Rady oraz odpowiedzi na nie. 

Przedstawiła dwa wnioski Komisji Finansów, z których jeden dotyczy ujęcia w 

przyszłorocznym budżecie kilku zadań na łączną kwotę 70 tys. zł oraz zbiorczy wniosek 

Komisji FN do projektu budżetu na 2015 rok.  

Z Komisji Oświaty wpłynęło zapytanie dot. uruchomienia naśnieżenia i oświetlenia stoku 

Cieślarówka oraz godzin otwarcia obiektów sportowych w czasie przerwy w szkołach. 

 

Remigiusz Jankowski – zabierając głos stwierdził, że miejskie obiekty sportowe nie 

dostosowały się do faktu, że dzieci obecnie mają dwutygodniową przerwę świąteczną. 

Godziny otwarcia sal sportowych i lodowiska są takie jak w czasie roku szkolnego, a basen w 

SP4 jest w remoncie. Są to problemy zgłaszane przez rodziców.  

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że już rozmawiał na ten temat z 

Dyrektorem MOSiR-u. Jest przygotowywana oferta, która zostanie przedstawiona radnym i 

jeśli radni będą chcieli zgłosić swoje uwagi to będzie taka możliwość. 

 

Janina Cichomska – poinformowała, że z treścią wniosków Komisji Rady oraz 

odpowiedziami na nie można się zapoznać w Biuletynie Informacji Publicznej. 
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Ad 7. 

 

Krzysztof Kasztura – zapytał, czy ktoś z radnych chciałby złożyć oświadczenie. 

 

Oświadczeń nie złożono. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – poinformował Radę, że zostało już oficjalnie 

potwierdzone, iż Cieszyn jest już w europejskiej sieci Miast Reformacji i ma prawo 

posługiwać się oficjalnym tytułem „Miasta na Szlaku Reformacji”. Zdeklarował 

podtrzymanie decyzji, która już wcześniej zapadła, że Cieszyn chce się aktywnie włączyć w 

to przedsięwzięcie. Jest przekonany, że będzie to z pożytkiem dla mieszkańców miasta. 

 

Bartosz Tyrna – nawiązując do wypowiedzi Burmistrza Miasta stwierdził, iż w Cieszynie od 

kilku lat jest gotowy produkt turystyczny „Cieszyn jako Miasto Książek”, który obejmuje 

Archiwum, Bibliotekę i Muzeum zlokalizowane w Kościele Jezusowym. Jest to miejsce 

odwiedzane przez wielu ludzi w ciągu roku, o czym wiele osób w Cieszynie nie wie. Jest to 

produkt turystyczny, który mógłby pokazać wartości, które w Cieszynie są kultywowane od 

lat i mają swoje świadectwa w realnych przedmiotach, które można obejrzeć. W jego ocenie 

warto rozpocząć promocję tego produktu turystycznego. 

 

Irena Kwaśny – zabierając głos stwierdziła, że generalnie należy się zastanowić nad promocją 

Cieszyna ponieważ nie tylko leży on na granicy województwa, ale i na granicy informacji 

medialnych. Wie ze strony Radia Katowice, że zdobycie informacji o tym co się dzieje w 

Cieszynie jest mocno skomplikowane. Po uzyskanie informacji dziennikarze nieraz zostają 

odsyłani nawet do Czeskiego Cieszyna. Dobrze więc byłoby się zastanowić nad właściwą 

popularyzacją miasta. 

 

Janina Cichomska – wniosła o umieszczenie w porządku obrad najbliższej sesji projektów 

uchwał w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miejskiej do rad programowych Zamku 

Cieszyn, Książnicy Cieszyńskiej i Cieszyńskiego Ośrodka Kultury „Dom Narodowy”. 

 

Krzysztof Kasztura – zwrócił się do Komendanta Straży Miejskiej o przedstawienie Radzie 

informacji na temat kolizji drogowej z udziałem samochodu SM na ul. Menniczej w 

Cieszynie. 

 

Komendant Straży Miejskiej Kazimierz Płusa – odpowiedział, że było to zdarzenie losowe. 

Strażnik Straży Miejskiej nie zachował należytej ostrożności w związku z czym doszło do 

kolizji samochodu służbowego SM z innymi dwoma samochodami. Całą sprawę prowadziła 

Policja. W efekcie Strażnik został ukarany mandatem karnym, nie pełni już też funkcji 

kierowcy samochodu służbowego. 

 

Krzysztof Kasztura – przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady Miejskiej; 

 

1. Odczytał pismo p. Jana Witosza, w którym składa on gratulacje nowo wybranym 

radnym  oraz życzenia z okazji nachodzącego Nowego Roku, ale także zwraca uwagę 

na brak parkingów w mieście oraz zanieczyszczenie powietrza smogiem. Pismo 

zostanie skierowane do komisji i do Burmistrza Miast. 

2. W dniu 9 stycznia 2015 r. o godz. 15
00

  w sali nr 226 na I piętrze Urzędu Miejskiego 

odbędzie się szkolenie dla radnych.  
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Zwrócił się do  Burmistrza o przekazanie do Biura Rady Miejskiej listy osób z 

kierownictwa Urzędu, które wezmą udział w szkoleniu.  

3. W Biurze Rady Miejskiej można się zapoznać z kartkami świątecznymi z życzeniami 

dla radnych, za które wszystkim firmom i instytucjom, które je nadesłały dziękuje.  

4. W dniu 31 grudnia br. Biuro Rady Miejskiej będzie czynne do godz. 12
00

. 

 

Stanisław Pońc – zapytał, czy to jest prawa, że jeszcze nie ma planu węzła przesiadkowego. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – odpowiedział, że w trakcie przygotowywania jest 

projekt, który jest obecnie konsultowany z architektem, wykonawcą. Zwrócił się do radnych o 

przekazanie ewentualnych sugestii, propozycji dot. węzła przesiadkowego. 

 

Bartosz Tyrna – w najbliższym okresie jest to najważniejsza inwestycja dla miasta i wymaga 

zastanowienia się w każdym jej aspekcie. Uważa, że powinna być ona przedmiotem obrad 

prawie każdej Komisji Rady. Projekt tej inwestycji ma być ukończony do końca marca 2015 

roku. 

 

Burmistrz Miasta Ryszard Macura – stwierdził, iż w pierwszej połowie stycznia 2015 r. Rada 

uzyska informację dot. etapu na którym jest Miasto i kolejnych etapów, które są 

przewidywane w zakresie realizacji tej inwestycji. Rada na pewno taką informację otrzyma w 

pierwszej połowie stycznia 2015 r. Miastu zależy na szybkiej realizacji tego projektu i 

zamknięciu go w 2015 roku. 

 

Irena Kwaśny – zwróciła się z prośbą, aby wstępna koncepcja, którą zaproponuje architekt, 

została przedstawiona Komisji Urbanistyki. Komisja z udziałem radnych również spoza 

komisji oraz osób z zewnątrz zapozna się z koncepcją i przekaże swoje sugestie. 

 

Krzysztof Kasztura - zwrócił się do Burmistrza Miasta z propozycją, aby na tydzień przed 

sesją styczniową odbyło się spotkanie wszystkich komisji, z udziałem projektanta, na którym 

będzie możliwość zapoznania się z projektem budowy węzła przesiadkowego. 

 

Czesław Banot – zabierając głos poprosił, aby podczas realizacji tej inwestycji dopilnować 

dostępności do przestrzeni publicznej dla osób niepełnosprawnych, już na etapie 

projektowym. 

 

Krzysztof Pszczółka – zwrócił się z prośbą do Burmistrza oraz Skarbnik Miasta, aby 

planowane  zmiany do budżetu Miasta wpływała  do Komisji Finansów wpływały na 2 

tygodnie przed sesją Rady, po to żeby Komisja mogła się do nich odnieść. 

 

Krzysztof Kasztura – zaproponował, aby Rada na spotkaniach poza sesją omówiła takie 

tematy jak np. godzina rozpoczynania sesji, ponieważ jest propozycja, aby to była 16-ta czy 

obsługa prawna Rady. Jest uchwała Rady Miejskiej w sprawie ustalenia trybu realizacji zadań 

inwestycyjnych w Gminie Cieszyn, która mówi o przedstawianiu Radzie koncepcji zadań 

inwestycyjnych powyżej 1 mln zł zanim zostaną poczynione wydatki inwestycyjne związane 

z tymi inwestycjami i tutaj wpisuje się kwestia węzła przesiadkowego. Jest to również 

kwestia do przedyskutowania w gronie Radnych. 

 

Janina Cichomska – zaproponowała, aby zastanowić się nad tym, czy wzorem poprzedniej 

Rady nie zwrócić się do Powiatu o wspólną realizację zadania Węzeł Przesiadkowy. 

Poprzednia Rada wystąpiła z takim apelem co zakończyło się tylko deklaracją 
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merytorycznego wsparcia. Wsparcie finansowe przez Powiat ma być udzielone jedynie na 

przebudowę ronda. Bądź co bądź jest tam realizowane zadanie Powiatu bo transport 

ponadlokalny jest zadaniem Powiatu chyba, że Miasto samo zrealizuje to zadanie i wówczas 

będzie czerpać dochody z udostępniania węzła przesiadkowego. Jej zdaniem Rada powinna te 

kwestie rozważyć. 

 

Ad 8. 

 

Przewodniczący Rady, p. Krzysztof Kasztura, zamknął obrad V sesji Rady Miejskiej 

Cieszyna, życząc wszystkim zebranym Szczęśliwego Nowego 2015 Roku. 

 

Pełna treści obrad sesji w formacie audio znajduje się w Biurze Rady Miejskiej Cieszyna.  

 

 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Monika Praski        Krzysztof Kasztura 

 

 

 


